



Bob Bacon
Chief Executive Officer
Alpha Animation

Bob Bacon oversees all aspects of development, production and operations in Alpha's effort to build a global animation powerhouse. He most recently served as Executive Vice President of Production at Paramount Animation, where he oversaw the production and launch of the 2015 hit film, **The SpongeBob Movie: Sponge out of Water**, and helped develop a slate of films to be released through 2019. Prior to Paramount, Bacon served as a production executive for Disney's Touchstone Pictures on the 2011 animated feature, **Gnomeo and Juliet**. He started his animation career at Disney in 1991, working on such classic films as **Beauty & the Beast**, **Aladdin**, **The Lion King**, **Tarzan** and **Lilo & Stitch**. He rose to become Executive Vice President of Walt Disney Animation Studios, overseeing production, finance and technology and day-to-day operations for a staff of more than 600 people.

Bob Bacon
首席执行官
奥飞动画

Bob Bacon 负责奥飞动画在全球的业务拓展、制作及运营，努力将其打造为世界级的动画制作公司。他此前曾在派拉蒙动画担任执行副主席，负责其 2015 年大片《海绵宝宝历险记：海绵出水》的制作和发行，并协助开发了一系列将在 2019 年之前发行的电影。在加入派拉蒙之前，Bacon 曾担任迪士尼试金石影业 2011 年动画电影《吉诺密欧与朱丽叶》的制作执行。他的动画生涯始于 1991 年，当时他在迪士尼参与了诸多经典动画的制作，包括《美女与野兽》、《阿拉丁》、《狮子王》、《泰山》、和《星际宝贝》等，之后他被提拔为华特迪士尼动画制作公司的执行副主席，负责制作、融资、技术以及 600 名员工的日常运营。